
Dit oude boerderijtje wordt gesloopt, er staan zeven nieuwe woningen
gepland. FOTO MEDIAHUIS NOORD

Een oude schouw, stookplaats,
bedstedes. Wie het boerderijtje
binnenloopt, gaat tientallen ja-
ren terug in de tijd. Het huisje
stamt uit 1860, maar heeft geen
speciale status. De erfgenamen
hebben de boerderij verkocht en
daarom verrijzen op deze plek
straks zeven woningen. 

‘Officieel geen monument’
Volgens woordvoerder Mari-

anne van der Linden van ge-
meente De Wolden is de procedu-
re voor de sloop van het huisje
nog bezig. ,,De stukken moeten
nog ter inzage gelegd worden.
Wat er met het huisje gaat gebeu-
ren is nu nog niet helemaal dui-
delijk, maar het is geen monu-
ment en zover het nu lijkt krijgt
het geen beschermde status. Het
is ook erg vervallen. Of het alsnog
geconserveerd gaat worden is
niet duidelijk. Ook weten we niet
wanneer de plannen ter inzage
liggen.”

In de gemeente De Wolden
staan hier en daar nog enkele
keuterijtjes, maar het huisje aan
de Ommerweg is het enige in
Zuidwolde en is wel heel karak-
teristiek. In al die jaren is er nog
maar een keer een verbouwing
gedaan. De eerste en laatste ver-
andering werd gedaan in 1980,
toen de laatste bewoners, Hannes

en Bep Bloemert, bij hun
(schoon-)zus Jantje in kwamen
wonen. Het achterhuis is toen
verbouwd. In 1994 overleed Jan-
tje en het echtpaar bleef er wo-
nen. Na het overlijden van Bep
woonde Hannes er nog enkele ja-
ren, totdat het niet meer ging. Of
er nu nog iemand in het huisje
woont totdat het wordt gesloopt
is niet bekend. 

Verhuizen naar De Wemme? 
In 2008 was het verdwijnen

van keuterijtjes al aan de orde en
nu lijkt de allerlaatste in Zuidwol-
de afgebroken te worden. De
plannen voor de nieuwe wonin-
gen zijn in oktober 2022 kenbaar
gemaakt aan omwonenden en
geïnteresseerden. Tijdens deze
inloopavond werd de vraag ge-
steld of het huisje niet verplaatst
kan worden naar De Wemme. 

Over die vraag heeft Arie Leen
van Schoonhoven van het muse-
um nog niet nagedacht. „Ik hoor
nu pas dat het huisje plat gaat en
dat het het laatste keuterboerde-
rijtje in het dorp is”, vertelt de
vrijwilliger bij het museum. „Ik
heb mij de afgelopen tijd vooral
bezig gehouden met de ruim zes-
tig handkarren die wij in het mu-
seum hebben en die wij graag in
het register van Nationaal Mobiel
Erfgoed willen hebben.”

Van Schoonhoven vindt het
zonde dat het huisje gesloopt
wordt en hoopt dat er enkele
mensen zijn die zich op persoon-
lijke titel hard willen en gaan ma-
ken om het te behouden. „Of het
naar De Wemme verhuisd kan
worden weet ik niet. Dat is vast
ingewikkeld. Het ligt denk ik niet
in onze reikwijdte om het boerde-
rijtje te redden.”

Is het ‘Huusie van
Bloemert’nog te redden? 
HENRIETTE MEPPELINK

Het laatste keuterboerderijtje
van Zuidwolde gaat binnenkort
tegen de vlakte om plaats te ma-
ken voor vijf starterswoningen
en twee twee-onder-een-kapwo-
ningen. Is het ‘Huusie van Bloe-
mert’ aan de Ommerweg 14 nog
te redden? 
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Dit bedrag kreeg het evenement
ook al tussen 2019 en 2023. Het
college wil de huidige prestatie-
overeenkomst graag verlengen
omdat CH De Wolden van groot
belang is voor de gemeente. De
economische spin-off van het
paardenevenement is een veel-
voud van het subsidiebedrag.

Daarbij maakt het evenement
door de gemeentelijke steun ook
kans op provinciaal geld. ‘Het
hoog aangeschreven internatio-
naal concours geeft gemeente De
Wolden een aparte status en door
deze prestatieovereenkomst is de
naam van de gemeente verbon-
den aan het concours’, aldus het
college.

Het bedrag was nog niet opge-
nomen in de begroting. 

Het wordt nu meegenomen in
de kadernota, waar de gemeente-
raad later dit jaar over gaat verga-
deren.

Weer vier jaar geld
voor CH De Wolden
VEENINGEN CH De Wolden kan,
als het aan burgemeester en
wethouders van de gemeente De
Wolden ligt, de komende vier
jaar weer rekenen op een bedrag
van in totaal 50.000 euro. 
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Van planningen maken tot
vergaderingen bijwonen
tot overleggen met klanten
tot kostenplaatjes maken

en prijzen bepalen. Het houdt Van
Kampen allemaal bezig. Toch is er
een groot personeelstekort in dit
werkveld. „Het idee dat mensen in
pak meer verdienen dan mensen in
de bouw moet de wereld uit gehol-
pen worden.”

De bouwsector loopt tegen ver-
schillende uitdagingen aan. Een van
de grootste is goed personeel wer-
ven. In de bouw hebben mannen
vaak hogere functies en hierdoor
wordt deze sector als minder aan-
trekkelijk gezien door vrouwen. Vol-
gens vakblad Bouwwereld heeft de
bouw op het gebied van vrouwen en
etniciteit echt nog een slag te ma-
ken. Er kan veel beter worden omge-
gaan met de instroom van capabel
personeel. Om vrouwen te trekken
zouden zij evenveel ontwikkelings-
mogelijkheden moeten krijgen als
mannen. En om meer jongeren te
trekken moeten er meer mogelijk-
heden worden geboden om partti-
me te werken.

De bouwsector moet inclusiever

worden en er moet meer gedacht
worden aan de wensen van nieuw
personeel. Er heerst veelal een witte
mannen cultuur in dit werkveld. En
deze cultuur is iets wat maar lang-
zaam verandert. De bouw heeft niet
het beste imago terwijl het salaris
echt niet verkeerd is. En met de wo-
ningschaarste en de ontwikkelingen
rondom duurzaamheid zijn de toe-
komstperspectieven positief, aldus
Bouwwereld.

„Het idee dat mensen in pak meer
verdienen dan mensen in de bouw
moet de wereld uit geholpen wor-
den. Dit is niet zo. Door dit idee is het
personeelstekort in de bouw groot.
Hierdoor moeten opdrachten soms
worden uitgesteld. Er wordt gedacht
dat je alleen succesvol kan worden
met een baan op hbo-niveau terwijl
we juist ook mbo’ers nodig hebben”,
zegt Ruben van Kampen. „Het is heel
tof om te zien hoe iets wat je zelf

hebt bedacht gebouwd wordt. Ik
krijg een kick als ik zie hoe een idee
werkelijkheid wordt.’’ 

Ook het takenpakket van Carmen
Bruinenberg (20), als uitvoerder bij
aannemerij G.Hellinga in Steenwijk,
is heel divers. Zo houdt ze zich bezig
met administratief werk, maakt ze
afspraken met opdrachtgevers, doet
ze werkvoorbereidingen, klanten-
contact en heeft ze soms ook de lei-
ding op een opdrachtlocatie. „Geen
dag is hetzelfde.’’

De bouw is dus net als de tech-
nieksector één van de sectoren
waarin vooral mannen werkzaam
zijn. Het valt Bruinenberg op dat het
vrouwen minder aantrekt om met
de handen te werken. Volgens Brui-
nenberg is werken in de bouw nog
niet ontdekt door vrouwen. „Ik wil
bewijzen dat je als vrouw niet per se
verpleegster of juf hoeft te zijn.”

Tiktok-filmpjes
„Ik heb in Linda meiden en het Alge-
meen Dagblad gestaan met een ver-
haal over werken in de bouw. Ook
maak ik tiktok-filmpjes en ben ik ac-
tief op sociale media. Zo wil ik de
drempel voor vrouwen om een car-
rière in de bouw na te streven verla-
gen. Dit werk is leuk ongeacht of je
man of vrouw bent.’’

„Ik denk dat het als vrouw in de

bouw kan helpen om rekening te
houden met ‘mannengrappen’ en
hoe je daar op reageert. Het is moei-
lijk om mensen te vinden die in dit
beroepenveld willen werken en din-
gen met hun handen willen maken.
En het is nog lastiger om ook nog
eens vrouwen te vinden die dit wil-
len doen. We moeten mannelijk
stigma van dit werk afhalen”, zegt
Bruinenberg.

Werken in de bouw is soms ook

uitdagend. „Het kan zijn dat de prak-
tijk anders uitpakt dan de theorie.
Als je op papier iets bedenkt en het
dan in de realiteit probeert uit te
voeren, kan het soms zijn dat een
idee niet werkt. Je moet dan oplos-
singsgericht kunnen denken’’, ver-
telt Bruinenberg.

Paplepel
Voor zowel Van Kampen als Brui-
nenberg is werken in de bouw ze

met de paplepel ingegoten. Bruinen-
bergs ouders werken in loon en
grondwerk en de familie van Van
Kampen is eigenaar van bouwbe-
drijf Van Kampen in Wapse. 

Van Kampen vindt het een posi-
tieve vooruitgang als er meer vrou-
wen in de bouw komen werken. „Ik
denk dat het goed is als er meer
vrouwen in commissies en leiding-
gevende functies verschijnen. Vrou-
wen kijken toch anders tegen din-

gen aan dan mannen. Zonder vrou-
wen in de bouw zal er altijd een per-
spectief missen bij belangrijke
keuzes die gemaakt moeten worden
in ontwerpen en de uitvoering daar-
van.”

„Ook hebben we in de bouw te
maken met een groot scala aan wet-
en regelgeving. Zo zal bijvoorbeeld
in januari 2024 de wet kwaliteitsbor-
ging worden ingevoerd waardoor
het nog belangrijker wordt om goe-

de vakmensen in de bouwsector te
hebben en te behouden. Het werven
van vrouwelijke arbeidskrachten in
de bouwsector kan hier een positie-
ve bijdrage aan leveren. Op dit mo-
ment stimuleert de overheid het
volgen van een bbl-opleiding in de
bouw en infra door een eenmalige
diplomabonus van 2500 euro ter be-
schikking te stellen. Dit is iets wat
veel mensen niet weten’’, besluit
van Kampen.

„Werken in de bouw is veel afwisse-
lender dan mensen denken”, vertelt
Ruben van Kampen (25), projectleider
bij bouwbedrijf van Kampen uit Wap-
se. Samen met Carmen Bruinenberg
(20), uitvoerder bij aannemerij G.Hel-
linga in Steenwijk wil hij jongeren én
vrouwen interesseren voor een baan
in de bouw.

Carmen Bruinenberg op een projectlocatie. FOTO GER BRUINENBERG

ELLEN REINDERS ‘We moeten het
mannelijk stigma
van dit werk
afhalen’

Ruben van Kampen op bouwlocatie FOTO PATRICK KENAWY

‘‘IIkk kkrriijjgg eeeenn kkiicckk aallss
iikk zziiee hhooee eeeenn iiddeeee
wweerrkkeelliijjkkhheeiidd wwoorrddtt’’

Om deze vernieuwingen te delen,
praten over plannen voor de toe-
komst én nieuwe vrijwilligers en
medewerkers te werven hield het
bestuur van Stichting Beleefpark
Dwingeloo donderdagavond een in-

formatiebijeenkomst. Het bestuur
ontdekte de pumptrackbaan op
Marktplaats. „Die was van een fiets-
groep in Nijkerk, ze hadden hem he-
lemaal opgeknapt. We hebben er
vier fietsen bij voor verschillende
leeftijden”, vertelt secretaris Ronald
Klaassen. De pumptrackbaan moet
een trekker worden. „Het Beleefpark
is nu alleen in de weekenden open
en het is nog fris. De toeloop is nog
niet zo geweldig, daarom wilden we
het met een pumptrackbaan aan-
trekkelijker maken. Kinderen die vo-
rig jaar een abonnement hadden,
mogen gratis naar binnen, dagjes-

mensen betalen een tarief. Dan
moet er wel genoeg te spelen zijn”,
vindt Klaassen.

Glijbaan
Eind april wordt het zwembad weer
gevuld en vanaf de meivakantie gaat
het Beleefpark ook doordeweeks
open. In de afgelopen maanden zijn
de nodige onderhoudsklussen uit-
gevoerd, maar het bestuur weet dat
er een grote klus aan zit te komen:
de vervanging van de glijbaan. Dat
punt kwam donderdagvond ook ter
sprake. „We willen graag input van
mensen. Wat missen jullie, waar

kunnen we het park verbeteren?” 
Als de meerjarenbegroting, met

daarin dus in ieder geval een nieuwe
glijbaan, is vastgesteld, zal het be-
stuur op termijn bij de gemeente
moeten aankloppen voor extra
steun.

Geldpotjes
„We hebben een spaarpot, maar we
hebben wel jaarlijks tekort op de ex-
ploitatie. 

Tien jaar geleden heeft de stich-
ting het bad overgenomen van de
gemeente en daar zaten een paar
geldpotjes van de gemeente bij,

maar die vallen dit jaar weg. We gaan
de gemeente zeker vragen of ze iets
voor ons kunnen doen.”

Klaassen is blij dat enkele jaren
geleden al de nodige investeringen
in duurzaamheid zijn uitgevoerd.
„We hebben zonnepanelen, zijn best
zelfvoorzienend en we hebben de
energiekosten drastisch terugge-
drongen. We hoefden tijdens de ho-
ge energiekosten niet al te erg te
schrikken. Maar we moeten wel jaar-
rond een parkbeheerder betalen en
we kunnen de tekorten niet met een
tariefsverhoging dekken, dan jagen
we de mensen weg.”

Beleefpark Dwingeloo is uitgebreid met pumptrackbaan
ROELIEN ROOS

DWINGELOO Beleefpark Dwingeloo
is aantrekkelijker geworden voor
kinderen. Er is een pumptrackbaan
geplaatst, er staat een ‘mooie ey-
ecatcher’ in de vorm van een grote
vier-op-een-rij van hout en kinde-
ren kunnen XL Jenga spelen. 


